
Zápis z řádné členská schůze
KARATE KLUBU KLADNO

Se sídlem Kladenská 683, 273 43 Buštěhrad

Datum jednání:  12.3.2016 
Místo jednání: Jarní soustředění Křivoklát

Přítomni: Luboš Kluiber, Lukáš Jiráček, Jakub Dvořák, Petr Dostál, Milena Dostálová, 
Ondřej Dostál, Marta Bartíková, Tomáš Fejt, Michaela Dandová, Michal Taubr, František 
Seidenglanz, Tomáš Kluiber, Petr Urban, Tomáš Mikolášek, Eliška Zummerová, Jana 
Kovačová, Veronika Stolářová, Jitka Zummerová, Alfred Zeus, Tomáš Süssemilch, Radka 
Süssemilchová, Barbora Süssemilchová, Nikola Süssemilchová, Dita Brčáková,

Program:
1) Zahájení
2) Volba orgánu Valné hromady
3) Zhodnocení činnosti
4) Zpráva o hospodaření klubu
5) Usnesení
6) Závěr

K add 1)

Zahájení provedl předseda klubu Karate Klubu Kladno pan Luboš Kluiber, přivítal přítomné 
členy klubu na řádné valné hromadě KARATE KLUBU KLADNO.
 
K add 2)

Pan Luboš Kluiber navrhl, aby předsedajícím a zároveň navrhovatelem dnešní valné hromady 
klubu byl Petr Dostál, dále pak zapisovatelem Luboš Kluiber.

Hlasování    PRO:     23           PROTI:         0             ZDRŽELO SE:       1 

K add 3)

Předseda klubu zhodnotil práci jednotlivých členů klubu, kteří se podílejí na fungování celku. 
Poděkoval za jejich úsilí a pomoc s vedením nejenom tréninkových jednotek. Dále vysvětlil 
důvody rozšíření skupiny asistentů a zhodnocení činnosti klubu v tréninkových jednotkách 
freestyle karate a kickboxu. Byl vysvětlen mírný pokles účasti na jednotlivých soutěžích a 
předložen plán na nadcházející sezónu.
Byly vyhodnoceny všechny klubové aktivity a to nejenom samotný trénink, ale i pořádání 
soustředění pro členy klubu, účast na seminářích nejenom pořádaných Karate klubem Kladno.
Byly uspořádány různé soutěže ať už v rámci tréninkových jednotek, nebo víkendové akce a 
připomenutí pořádání každoroční Mikulášské a Vánočního turnaje KKK. 



K add 4)

Předseda klubu přednesl příjmy a jednotlivé výdaje klubu včetně přijatých sponzorských darů.
Seznámil členy s výsledkem hospodaření klubu. Obrat klubu byl v roce 2015 ve výší 
339.790,- Kč, z čehož zisk činil 48.669,- Kč. Uvedl, že příjmy Karate klubu Kladno získané 
z členských příspěvků a sponzorských darů byly téměř plně využity na pronájem tělocvičny a 
na zakoupení darů pro vítěze v jednotlivých soutěží, zakoupení pomůcek a zajištění lektorů.
Předseda informoval členy o kontrole s nakládáním dotace od Statutárního města Kladna. 
 

K add 5)

Po krátké přestávce bylo členy návrhové komise předneseno Usnesení, které bylo přijato bez 
připomínek všemi členy výroční členské schůze.

K add 6)

Předseda klubu poděkoval všem členům za účast a ukončil schůzi.

Zapsal: Luboš Kluiber



Usnesení

Z jednání členské schůze Karate klubu Kladno

Konané 12.3.2016

Řádná výroční členská schůze:

1) konstatuje,

že na dnešní výroční členské schůzi je přítomno 77% členů Karate klubu Kladno majících dle 
stanov hlasovací právo a je tedy plně usnášející.

2) bere na vědomí zprávu o hospodaření Karate klubu Kladno.

Hlasování:

Pro: 100%

Proti: 0%

Zdrželo se hlasování: 0%

Usnesení bylo jednohlasně přijato bez připomínek a návrhů!


